		【註:讓我們一起祈禱世界和平,並希望這世界將不會再有戰
		争。
		(A)祈禱(B)請求(+for/to)(C)付出(代價)
		(D)演奏、參與競賽(+for)。】
(В) ▲The terrorist in Wednesday's attack has been as a former
		factory worker who has been out of job for two years.
		(A) acknowledged (B) identified
		(C) analyzed (D) resembled [101警特四]
		【註:禮拜三攻擊事件的恐怖分子已被確認為離職2年的前工廠員
		工。
		(A)公認的(B)確認、辨明(C)解析(D)像、近
		似。】
(С) $\blacktriangle \text{Mr.}$ Lee does not plan to move to Japan He will stay
		there for only six months.
		(A) consecutively (B) fortunately
		(C)permanently (D) frequently [101警特の]
		【註:Mr. Lee 並沒有計劃永久地搬去日本居住。他只會待在那裏
		約6個月的時間。
		(A)連續地(B)所幸、幸運地(C)永久地(D)時
		常、頻繁地。】
(А) ▲His as a mayor will expire in two months; he plans to take
		a long vacation in Hawaii.
		(A) term (B) method (C) pace (D) journal [101警特四]
		【註:他當市長的任期將在兩個月到期;他計劃去夏威夷度一個
		長假。
		(A)期、期限(B)方法(C)步伐、進度(D)日誌
		•]
(В) ▲Wisdom is more an of life experience than of knowledge.
		In other words, a learned man is not necessarily a wise man.

(A)代表(B)偽裝、假扮(C)交換(D)反對。】

(B) ▲A person that truly believes in democracy is always _____ of dif-

ferent opinions.

an _____ of skill and strength.

(A) expectation (B) abbreviation

(C) irritation (D) exhibition [98基警四等]

			【註:那個鋼琴家所演奏 Franz Liszt 的鋼琴曲是技巧與力量的展現。
			(A)期待(B)縮寫(C)刺激(D)展現。】
(А) 🛮	From a poor family, Joanna has never dreamed of studying abroad be-
			cause she knows that it would
			(A) cost a fortune (B) lift a finger
			(C) make a living (D) take a stand 【98基警四等】
			【註:來自一個貧窮的家庭,Joanna 從來就沒想過要出國留學,
			因為她知道那花費甚鉅。
			(A)花費甚鉅(B)舉手之勞(C)謀生(D)選邊站
			·]
(D) 🛮	The minister went to Hong Kong to attend the conference
			our government.
			(A) in the event of (B) in terms of
			(C) on top of (D) on behalf of 【98基警四等】
			【註:部長代表政府到香港參加會議。
			(A)如果···發生(B)就···而論(C)在···頂端(D)
			代表。】
(С) 🛮	The power supply in this area is not You had better save
			your file every ten minutes.
			(A) available (B) probable
			(C) stable (D) capable 【98基警四等】
			【註:這個區域電源不穩定,你最好每10分鐘存一次檔。
			(A)可用的(B)可能的(C)穩定的(D)做得到的
			·]
(В) 🛮	Any revision of the law should be with the overall goal of
			the government's policy. The priority should be placed on the welfare
			of the citizens.
			(A) sensible (B) consonant
			(C) significant (D) remarkable [98基警四等]

		(A) temporarily (B) anonymously
		(C) relatively (D) intuitively [97警專]
		【註:當我選擇新鞋或衣服時,我傾向於憑直覺買,而不是在邏
		輯上推想為什麼買。
		(A)暫時的(B)匿名的(C)比較的(D)直觀的。】
(С) ▲The government made great efforts to the stock market,
		but the market continued to fall.
		(A) simplify (B) suspend
		(C) stimulate (D) eliminate [97警專]
		【註:政府做了很多努力去激勵股市,但市場仍繼續下跌。
		(A)簡化(B)中止(C)刺激(D)消除。】
(В) \blacktriangle He is thought to be a(n) because he tends to think unlucky
		things are very likely to happen to him.
		(A) optimist (B) pessimist
		(C) professional (D) architect [97警專]
		【註:他被認為是一個悲觀主義者,因為他常認為不吉利的事情
		會發生在他身上。
		(A)樂觀主義者(B)悲觀主義者(C)專業的(D)
		建築師。】
(А) AI have never seen such a person as my aunt; she entertains
		her friends at home almost every weekend.
		(A) hospitable (B) persuasive
		(C) dignified (D) hostile [97警專]
		【註:我從沒看過像我姑姑一樣好客的人,她幾乎每個周末都在
		家款待她的朋友。
		(A)熱情好客的(B)有說服力的(C)有尊嚴的(D
)懷有敵意的。】
(А) A demanding boss expects his employees to do everything
		to make sure that the job will be done well.

		【註:當 Peter 有空時,他會去看電影。】
(Е) ▲I a bath when the phone rang.
		(A) am taking (B) will take (C) take
		(D) has taken (E) was taking [98警大二技]
		【註:電話響的時候我正在洗澡。】
(В) ▲Everyone was in the game.
		(A) interested; excited (B) interested; exciting
		($\ensuremath{\mathbb{C}}$) interesting; excitedly ($\ensuremath{\mathbb{D}}$) interesting; excitable
		(E) interest; excitement [98警大二技]
		【註:每個人對那場刺激的遊戲都很感興趣。】
(А) ▲Tom's sister is to school.
		(${\rm A}$) old enough to go (${\rm B}$) old enough going
		(\mathbb{C}) enough old to go (\mathbb{D}) enough old going
		(E) too old to going【98警大二技】
		【註:Tom 的姊(妹)已經到達適學年齡可以去上學了。】
(Е) ATim goes to school on time, and so does his brother Robin.
		(A) neither (B) never (C) seldom
		(D) any more (E) always [98警大二技]
		【註:Tim 總是準時上學,而他的兄弟 Robbin 也是。
		(A)兩者都不(B)從不(C)很少(D)再也(E)
		總是。】
(С) ▲I would like to work a teacher when I grow up.
		(A) during (B) between
		(C) as (D) inside (E) far [98警大二技]
		【註:我長大之後想當個老師。】
(D) \blacktriangle Whether we go for indoor or outdoor activities upon the
		weather tomorrow.
		(A) depend (B) depended

		(C) depending (D) depends [97基警四等]
		【註:不管我們是要到室內還是室外活動,都取決於明天的天氣。】
(А	▲I wonder how much to make a phone call to Tokyo.
		(A) it costs (B) does it cost
		(C) cost you (D) will it cost [97基警四等]
		【註:我想知道打一通電話到東京要花多少錢?】
(В	▲Since Richard attended college, he his living by doing all
		kinds of part-time jobs.
		(A) is earning (B) has earned
		(C) had earned (D) will earn [97基警四等]
		【註:自從 Richard 上大學,他做各種工讀來謀生。】(C)
		▲ so selfish, or nobody will like you.
		(A) Not be (B) Be never
		(C) Don't be (D) Be not【97基警四等】
		【註:不要太自私,否則將沒有人會喜歡你。】
(D	▲ the earth is round is indisputable.
		(A) What (B) As
		(C) Since (D) That [97基警四等]
		【註:地球是圓的這件事是無需爭辯的。
		That+子句=名詞子句,為該句的主詞。】
(D	▲After a five-hour train ride, we arrived at the small beachside hotel
		where we a room for two nights.
		(A) book (B) are booking
		(C)have booked(□)had booked【97基警四等】
		【註:經過了5個小時的火車車程,我們來到那間我們已經預定兩
		天房間的海邊旅館。】
(А	▲ he had failed 50 times, Dr. Lin still went on with his ex-
		periment.

in the Taipei City Police Department for several years as a police officer, he came to the United States to pursue further study. In 1972 he earned his B.S. Degree in Forensic Science from John Jay College of Criminal Justice in New York. He went on to study science and biochemistry at New York University and earned his M.S. Degree in 1974 and Ph. D. in biochemistry in 1975. He also holds an honorary Doctor of Science Degree, conferred by the University of New Haven, honorary Doctor of Laws from Roger Williams University, Rhode Island, honorary Doctor of Humane Letters from St. Joseph College and the University of Bridgeport in Bridgeport, Connecticut. He has also completed many special training courses at the FBI Academy; Alcohol, Firearms and Tobacco Agency; Drug Enforcement Agency; Royal Canadian Mounted Police and other law enforcement training programs.

Dr. Lee is best known for his work in forensic serology, which is the identification of blood, hair, semen and tissue types. Dr. Lee is also known for his work in fingerprint matching, ballistics testing, fiber and paint sample investigation, and blood splatter and crime scene reconstruction. Dr. Lee has authored or co-authored over 20 books and articles dealing with forensic science and has received numerous awards, citations and commendations from law enforcement agencies. [93 警專]

【譯:李昌鈺博士是西元1938年11月22日在中國出生的。他在西元1960年從中 央警察大學畢業,擁有警察科學學位。他在臺北市警察局當了好幾年警 官之後,他轉向到美國去追求更深的學問。西元1972年畢業於紐約的約 翰傑伊司法學院,取得他法醫科學的理學士學位。他又繼續在紐約大學 學習科學和生物化學,西元1974年取得理科碩士學位,且在西元1975年 取得生物化學博士學位。他也擁有紐海芬大學所授與的科學榮譽博士、 羅德島的羅傑威廉斯大學授與的法律榮譽博士、聖約瑟夫大學以及康乃 狄克州的橋港大學所授與的人道榮譽博士。他也完成許多在聯邦調查局 研究會特別的訓練課程、酒精槍械菸草機構、藥物執行機構、加拿大皇 家騎警和其他法律執行訓練課程。

李博士在他法醫的血清學工作上是非常著名的,即是在鑑定血液、頭髮 、精液和組織的種類及型態。李博士同樣也聞名於指紋比對、彈道學測



試、纖維與塗料之樣本調查、血液飛濺和犯罪現場重建等工作。李博士 也著作或是參與合著超過20本書和文章關於法證科學,並且也從執法機 構得到非常多的獎章、榮譽和讚許。】

- (D) ▲The above passage is _____.
 - (A) an editorial (B) a classified advertisement
 - (C) a weather forecast (D) a biography

【註:上述的文章是一篇?

(A) 一篇社論(B) 一則分類廣告(C) 一個天氣預報(D) 一篇傳記。】

- (C) ▲Which of the following is true?
 - (A) Dr. Lee comes from Connecticut.
 - (B) Dr. Lee is a famous lawyer.
 - (C) Dr. Lee is good at forensic science.
 - (D) Dr. Lee wrote books about politics.

【註:下列哪一敘述是正確的?

(A) 李博士來自康乃狄克州(B) 李博士是一個著名的律師(C) 李博士很擅長在法醫科學(D) 李博士寫關於政治的書籍。】

- (B) ▲In what year did Dr. Lee earn a degree in Police Science?
 - (A) 1938 (B) 1960
 - (C) 1972 (D) 1975

【註:李博士在哪一年取得警察科學學位?

(A) 西元1938(B) 西元1960(C) 西元1972(D) 西元1975。】

The Value of Dreams

Dreams are a fascinating subject. Many psychologists today say that dreams are the bridge between our conscious and unconscious mind. They suggest that you try to write down the dreams that you remember as soon as you wake up. Then, you